

小樹林五週年「自然有喜感」生態攝影比賽參賽規則及條款

1) 作品規範

- 每位參賽者僅限提交兩張作品。若有重複提交，將以最後一次提交之紀錄為準，其餘一律作廢。參加者不得填寫不同名字重複參賽，一經發現即取消參賽及得獎資格。
- 參賽作品不限拍攝器材但必須於香港拍攝。
- 參賽作品僅限以野生生物作為攝影主角，不接受人工飼養的生物。
- 參賽者嚴禁以干擾自然環境和野生生物的情況下拍攝作品(例如：刻意餵食、開啟超曝光進行拍攝、捕捉生物)，一經發現即取消參賽及得獎資格。
- 上載作品需為數位格式(JPG / JPEG / PNG / PIFF)，且檔案大小不得大於10MB。
- 參賽作品嚴禁涉及任何犯罪或其他不恰當的內容。
- 參賽作品必須為參賽者本人之原創作品，並擁有完整著作權。作品須未曾公開發表或於其他比賽中獲獎。
- 作品如涉及人物肖像或第三方版權，參賽者須自行取得相關權利人同意。若引發任何法律糾紛，由參賽者自行承擔全部責任。
- 此比賽的評審成員不得參加本比賽。

2) 作品後製限制

- 參賽作品僅接受基本調整，如裁切、局部光暗調整、對比度及色彩飽和度調整。
- 嚴禁使用 AI 生成、過度合成、添加或刪除畫面元素。作品不得侵犯他人版權，一經發現即取消參賽及得獎資格。

3) 作品提交須知

- 請於 **2026年9月30日 23:59** 前 填妥 Google Form 並成功上傳作品，逾時恕不受理。
- 得獎者將於 **2026年11月13日** 收到電郵通知，完整名單亦將同步於官方 Facebook 及 Instagram 公佈。
- 假如收到電郵通知得獎14日後未有作出回覆知悉獲獎及領獎安排，我們將會視作該參加者棄權，並將獎項順延至下一名參賽者而不作另行通知
- 作品入圍後，參賽者須提交作品的原檔及未曾修改的EXIF資料以供核實(使用智能手機或相機拍攝均會自動儲存)，否則將被取消參賽及得獎資格。

4) 權限

- 參賽即代表同意授權小樹林自然教育將作品用於本比賽相關之宣傳、展覽、線上或線下發表及出版。
- 如有任何爭議，小樹林自然教育有限公司將保留修改、變更及解釋本活動規則之最終權利。

5) 聯絡方式

- 如對上述參賽規則有任何疑問，請聯絡我們 (Whatsapp: 96595592, 電郵: competition@littlewoodsnature.com)

Little Woods Nature Education 5th Anniversary Hong Kong Comedic Wildlife Photography Competition Terms and Conditions

1) Submission Guidelines

- Each participant is allowed **to submit at most two submissions**. If submissions are repeated, the latest submission shall be considered, while all previous submissions shall be discarded. Participants shall not submit entries under different names, and will be disqualified from the competition upon discovery.
- Photos for submission can be taken with any equipment. However, they **must be taken in Hong Kong**.
- Only submissions featuring wildlife shall be accepted. Submissions with captive organisms shall not be accepted.
- Participants are **prohibited** from disturbing natural environments and wildlife for photography purposes (e.g. baiting, over-exposing wildlife with light, catching wildlife, etc.). Participants will be disqualified from the competition upon discovery.
- Submissions should be in **digital format (JPG / JPEG / PNG / PIFF)** and the file size **should not exceed 10MB**.
- Submissions shall be free of any illegal or inappropriate content.
- Submissions shall be the original works created by the participant, with full ownership. Entries shall only be accepted if they have not been publicly released or have won in other competitions.
- Should entries include portraits of people or third-party properties, participants must obtain the consent from the relevant right holders. Participants shall take full responsibility in the events of legal dispute.
- Adjudicators of this competition shall not submit their submissions for this competition.

2) Editing

- Only **basic editing** shall be allowed on submissions, such as cropping, adjustments of brightness, contrast, and saturation.
- Submissions generated by AI, with substantial editing, or removal of visual elements shall be prohibited. Submissions with copyright infringement shall also be prohibited and participants will be disqualified upon discovery.

3) Submitting

- Please submit before **30th September 2026** through Google Form. Late submissions shall not be accepted.
- Winners shall be notified by email on **13th November 2026**. The full list of winners shall be released on the official Facebook and Instagram page on the same day.
- If the winner does not reply to the notification email within 14 days, we will consider them to have forfeited the prize, and the prize will be awarded to the next participant without further notice.
- Should the submission be shortlisted, the participant must provide the original file and the unedited EXIF information for verification (stored automatically in both phone and camera photography). Failure to comply shall result in disqualification.

4) Rights

- By participating in the competition, the participants agree to the rights of Little Woods Nature Education utilizing submissions for the promotions, displays, online and offline publications relevant to the competition.
- **In the event of any dispute, Little Woods Nature Education Limited reserves the final right to modify, amend, and explain the rules of this competition.**

5) Contact

- Should there be any enquiries regarding the terms of the competition, please contact us (Whatsapp: 96595592, Email: competition@littlewoodsnature.com)